
Zápis č. 7/2022-2023 ze zasedání kolegia děkana dne 28. 11. 2022

Přítomni: děkan: doc. Škop, tajemnice: Ing. Přikrylová, proděkani: doc. Sehnálek, doc. Šilhán,
doc. Radvan (online), dr. Jurníková (od 11.40 h), doc. Koukal

Host: doc. Mrkývka (od 12.00 h)

Omluveni: prod. Fryšták, dr. Vyhnánek

28. 11. 2022
Program:

1. Mgr. studium (doc. Mrkývka)
2. Distanční studijní program MPS
3. Různé

1. Mgr. studium (doc. Mrkývka)

V diskusi k této problematice bude kolegium pokračovat na dalším zasedání.

2. Distanční studijní program MPS (prod. Sehnálek)

Proděkan Sehnálek navázal na zasedání KD č. 5 dne 31/10 2022, kde společně s profesorkou
Rozehnalovou prezentovali distanční studijní program MPS realizovaný v rámci projektu NPO.
Na tomto zasedání byly představeny obecné standardy distanční složky výuky v chystaném
programu. Proděkan nyní předložil ke schválení dokument, který připravila prof. Rozehnalová, a
který obecně definované standardy konkretizuje, a to ve třech variantách odvisejících od povahy
předmětu, jazyka výuky a zajištění učebními pomůckami. Proděkan připomněl vnější tlak z
univerzity na pevné uchopení distanční složky. Kolegium materiál prodiskutovalo a zazněly
dotazy mimo jiné ke třem možným podobám zpracování distanční složky předmětu, které se
projeví v plnění projektu a které materiál obsahoval.

Závěr: Kolegium předložený design kurzu pro účely projektu schválilo. Děkan poděkoval prof.
Rozehnalové a prod. Sehnálkovi za odvedenou práci na projektu.
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3. Různé

3.1. Proděkan Fryšták

Poskytl doplněný dokument zahrnující reflexi k jednotlivým doporučením uvedeným ve zprávě z
interního hodnocení výzkumu a doktorského studia, a to v návaznosti na podněty z minulého
zasedání KD. K materiálu bude dále probíhat diskuse.

3.2. Proděkan Koukal

3.2.1. Předložil kolegiu k připomínkování dva strategické dokumenty „Evaluace 2022“ a „Návrh
plánu realizace strategického záměru Právnické fakulty MU na rok 2023“. V komentáři mimo jiné
uvedl, že oba dokumenty mají být zpracovány do 10/1 2023.

3.2.2. Připravil k připomínkování návrh nového opatření k zařazování zaměstnanců do
akademických pracovních pozic, kariérního růstu akademických pracovníků a působení
akademických pracovníků u jiných zaměstnavatelů. Sdělil, že návrh vychází ze strategického
záměru, kdy vyvstává potřeba nastavit pravidla k zmíněné problematice. Předložený materiál
označil za obecný, určený následně k široké diskusi. Poděkoval děkanovi a prod. Šilhánovi,
kteří dokument připomínkovali. Kolegium prodiskutovalo záměr a společně prošlo jednotlivé
články a části návrhu.

Závěr: Kolegium se seznámilo s rámcovým návrhem předpisu a společně prodiskutovalo
všechny jeho části. Proděkan Koukal přislíbil zapracovat vzešlé podněty do druhé verze
dokumentu a připravit jej k pokračování diskuse. Tajemnice přislíbila pro srovnání poskytnout
personální výpočty.

3.3. Proděkanka Jurníková

3.3.1. Předložila návrh na zařazení PVP s názvem „Klinika práv zranitelných skupin (děti,
senioři, lidé s postižením). Proděkanka v komentáři uvedla, že klinika bude zajišťována právníky
Kanceláře veřejného ochránce práv. Garantkou bude dr. Králová z Katedry ústavního práva a
politologie. Cílem kurzu je nabídnout studentům právnických fakult základní informace v oblasti
práv zranitelných skupin a seznámit je s praktickými dopady jejich (ne)naplňování v praxi.
Sdělila, že výukové opory jsou připraveny řádně.

Závěr: Kolegium předložený návrh na zařazení nového PVP do studijního plánu schválilo.

3.3.2. Otevřela otázku kódování dovednostních předmětů a přislíbila se k problematice vrátit na
některém z dalších zasedání.
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3.4. Proděkan Šilhán

3.4.1. Předložil návrh na novelizaci Pokynu Právnické fakulty MU č. 4/2013 o vydání vědeckých
monografií v projektech specifického výzkumu. Návrh počítá se změnou v článku č. 7, přičemž
se sníží nyní nadstandardně vysoké počty výtisků monografií pro autory a spoluautory a
provedou se některé další úpravy.

Závěr: Kolegium návrh změny a návrh na novelizaci odsouhlasilo.

3.4.2. Podal aktuální informaci k převodu studentů PhD programů, jimž v roce 2023 končí
akreditace do nových programů. Uvedl, že jsou připraveny podklady a vznesl dotaz, zda má
připravit k převodu oficiální předpis. Přislíbil zaslání informace studentům, přičemž konkrétní
řešení převodu bude hledáno tak, aby převod nebyl k tíži studentů.

Závěr: Kolegium vzalo zprávu na vědomí a doporučilo prod. Šilhánovi připravit v této věci návrh
opatření.

3.4.3. Informoval, že 8/12 ve 14 h proběhne v aule slavnostní předávání cen za mimořádné
výsledky PhD studia. Děkan potvrdil osobní účast na zmíněné akci.

3.5. Proděkan Sehnálek

3.5.1. Informoval o probíhajících pracích týkajících se propagace CŽV navenek a jednotné
komunikační platformy ve spolupráci s RMU a CIT PrF.

3.5.2. Seznámil s problémem v místnosti 034, který vznikl při nedávné přednášce externího
spolupracovníka, kdy nebyla zaznamenána přednáška, kterou proděkan organizoval a
opakovaně žádal o technickou podporu. Proděkan vznesl stížnost na kontrolní mechanismy CIT
a požádal o nastavení procesů, které by podobným situacím předcházely. Nejednalo se totiž o
první případ, kdy CIT nezajistil pořízení záznamu přednášky. Tajemnice uvedla, že o vzniklé
situaci byla informována. Nabídla možné řešení, přislíbila projednat s vedoucím CIT. O
výsledcích jednání a nastavení kontrolních procesů bude informovat na dalším zasedání.

3.6. Tajemnice

3.6.1. Sdělila, že do programu příštího zasedání KD bude zařazeno schvalování žádostí
vedoucích kateder/ústavů na externí spolupracovníky pro jarní semestr 2023. Tuto informaci již
všichni vedoucí obdrželi.

3.6.2. Informovala o rozhodnutí rektora k fixní částce DKRVO. Uvedla, že fix zůstává pro PrF
nezměněn.
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3.7. Děkan

3.7.1. Předložil podklady z kolegia rektora a prodiskutoval s prod. Radvanem předměty, které
šly přes zahraniční vztahy. Děkan požádal o standardní postupy a informovanost.

3.7.2. Předložil žádost vedoucího katedry prof. Večeři na schválení externího spolupracovníka
Mgr. Glogara, a to z důvodu krátkodobého zástupu 2 vyučujících.

Závěr: Kolegium žádost odsouhlasilo.

3.7.3. Požádal proděkana Šilhána o poskytnutí vysvětlení k rozhodnutí o projektech SV, které
má schválit.

3.7.4. Informoval, že 24/1 2023 proběhne na PrF slavnostní VR MU k oslavě výročí založení
univerzity. Prodiskutoval možná ocenění při této příležitosti a také důležité body programu
týkající se PrF.

3.7.5. Pozval na vánoční besídku, která je organizována 8/12 od 15 hodin v prostorách
místností děkanátu č. 109/110.

Děkan poděkoval za spolupráci.

Schválil: Martin Škop, děkan

Zpracovala: Hana Hrušková, vedoucí sekretariátu

V Brně dne 28. 11. 2022
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